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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  

 
       

 
 

 
KLASA: 021-04/12-01/05 
URBROJ: 2170-09-06/01-12-23 
Viškovo,  12. srpanj  2012. godine 
 
 

 ZAPISNIK 
S 32. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIŠKOVO 

 
održane 12.srpnja 2012.godine u prostorijama općinske vijećnice u Saršonima na adresi 
Saršoni 19  sa početkom u 20,04 sati. 
Predsjednik Općinskog Vijeća Općine Viškovo Igor Rubeša otvorio je sjednicu te utvrdio da 
su sjednici nazočni slijedeći vijećnici: Jadranko Lučić, Denis Mladenić,Goran Janković,Vinko 
Milardović,Jelena Balen ,Damir Petrc, Veljko Bezjak,Marina Tomić, Luka Matanić,Melita 
Raukar. Jagoda Dabo Isak Jaganjac Ervin Tomić, Ljubomir Jelić i Vinko Milardović 
 
Predsjednik Općinskog vijeća utvrđuje da na sjednici nije nazočna vijećnica Ksenija Žauhar 
koja se opravdala zauzetošću drugim obavezama, te je  nazočno 15 vijećnika i mogu  se 
donositi pravovaljane odluke. 
 
Na sjednici su nazočni Općinski načelnik Goran Petrc,Zamjenica općinskog načelnika Sanja 
Udović ,Pročelnica Vesna Milih Lazović, Pročelnica Jasna Peršić i zapisničar Snježana 
Črnjar. Na sjednici su nazočni  predstavnik Odbora za gospodarstvo Sanjin Mladenić,novinar 
Novog lista Andrej Petrak, Milan Kesić,Nadia Tresoglavić,Željka Vrlić,predstavnik tvrtke 
EM TEHNOLOGIJA d.o.o Rijeka g.Jovanović . 
 
DNEVNI RED:  
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje predloženu DOPUNU 
DNEVNOG REDA vijećnika Veljka Bezjaka i vijećnika Igora Rubeše na način da se ispred  
točke 1.Dnevnog reda doda nova točke 1 koja glasi: 
1. Prijedlog Zaključaka o postupanju sa otpadom na odlagalištima lociranim na području      
Općine Viškovo  
Sve ostale točke Dnevnog reda pomiču se redoslijedom za 1 točku.  
Kao i predloženi dnevni red. 
Nakon glasovanja s 15 glasova „za“ Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da je 
prihvaćen dnevni red s dopunom i on glasi 
 
 
 

O P Ć I N A   V I Š K O V O  

       Općinsko vijeće       
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1. Prijedlog Zaključaka o postupanju sa otpadom na odlagalištima lociranim na području      
Općine Viškovo  
2.Prijedlog Odluke o izboru članova Savjeta mladih Općine Viškovo 
 
3.Informacija o Prijedlogu Odluke o spajanju naselja Kosi, Marčelji, Marinići, Mladenići,  
    Saršoni, Sroki i Viškovo u naselje Viškovo na području Općine Viškovo 
 
4.Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća za Općinu Viškovo o obračunatim  
    iznosima, prikupljenim i utrošenim sredstvima naknade za razvoj za 2011. godinu,  
    KD vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka 
 
5.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima za ocjenjivanje službenika  
    i namještenika i načinu provođenja ocjenjivanja 
 
6.Prijedlog Odluke o ukidanju statusa općeg dobra na k.č. 2476, k.o. Viškovo 
 
7.Izvještaj o korištenju proračunske zalihe u razdoblju od 1. do 30. travnja 
 
8. Prijedlog Odluke za imenovanje suca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci 
 
9. Prijedlog  Odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Javne  
    ustanove Narodne knjižnice  i čitaonice Halubajska zora 

 
10.Prijedlog Odluke o usvajanju Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo 
 
ZAPISNIK S 29.SJEDNICE 
 
Predsjednik Općinskog vijeća poziva nazočne vijećnike da, ako imaju, iznesu svoje   
primjedbe na zapisnik s 29. sjednice Općinskog vijeća. 
Zapisnik je prihvaćen bez primjedbi s 14 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan. 

 
ZAPISNIK S 31.SJEDNICE 
 
Predsjednik Općinskog vijeća poziva nazočne vijećnike da, ako imaju, iznesu svoje   
primjedbe na zapisnik s 31. sjednice Općinskog vijeća. 
Zapisnik je prihvaćen bez primjedbi s 14 glasova „za“ i 1 glas suzdržan“. 

INFORMACIJA NAČELNIKA 
 
Predsjednik općinskog vijeća poziva Općinskog Načelnika da podnese vijećnicima kratku 
informaciju o aktivnostima  između dvije sjednice vijeća. 
Općinski  načelnik  podnosi kratku informaciju o aktivnostima između dva vijeća. 
 
VIJEĆNIČKA PITANJA: 
Predsjednik općinskog vijeća poziva vijećnike da postave pitanja Općinskom načelniku. 

AD1.1. Vijećnik Igor Rubeša postavlja sljedeća pitanja  
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U trgovačkom društvu Ekoplus Općinu Viškovo zastupa Općinski načelnik .Na skupštini 
Ekoplusa donijeta je Odluka da se firmi KD Čistoća daje na korištenje zemljište u Marišćini 
radi deponiranja otpada. 
Nismo nikada dobili predmetni zapisnik pod kojim je uvjetima to učinjeno. 
Postavlja pitanje 
1.Da li ćemo dobiti navedeni zapisnik sa Skupštine? 
2.Što će Općinski načelnik osobno poduzeti da se ne produži lokacijska dozvola koja je 
izdana te da se proces odlaganja zaustavi i kada to namjerava učiniti? 
 
Općinski načelnik odgovara 
Zapisnik sa Skupštine nije problem dobiti ga od Ekoplusa i ja ću ga zatražiti. 
Angažirana je inspekcija koja je izvršila nadzor nad navedenom lokacijskom dozvolom i 
imamo informaciju od Inspekcije da će posjetiti tvrtku Ekoplus kako bi se izvršio nadzor i u 
toj firmi. Zakonske mogućnosti koje su mi date i dalje ću poduzimati. 
 
AD2.1.Vijećnik Luka Matanić postavlja sljedeće pitanje i traži pismeni odgovor 
U vezi dopisa koji je dostavljen u pisarnicu tijekom 2011 godine u 10 mjesecu ,a odnosi se na 
cestu Furićevo-Juraši pored kuće Srećka Kalčića,ulica je slijepa .U navedenom dopisu traženo 
je da se napravi jednosmjerna cesta. Do sada nije ništa učinjeno . 
AD2.2.Župnik je uputio zamolbu u pisarnicu Općine Viškovo još 2011. Godine s namjerom 
proširenja crkve. Da li Općina Viškovo ima namjeru da riješi navedeno zemljište oko crkve 
kako bi župa krenula s proširenjem crkve. Traži pismeni i usmeni odgovor. 
 
Općinski načelnik odgovara 
AD2.1.Na ovo pitanje odgovoriti ćemo pismeno. 
AD2.2.Župnik je dostavio dopis u pisarnicu Općine Viškovo. S Župnikom je održano 
nekoliko sastanaka vezano na tu temu. Sporna parcela je dosta velika i tu treba izvršiti 
parcelaciju. Potrebno je najprije izraditi idejno rješenje ,dobiti lokacijsku dozvolu i izvršiti 
parcelaciju. Problem je jer dio te čestice odnosi se na parkiralište. Župnik je upoznat s tim 
problemom. 
 
AD3.1.Vijećnik Ljubomir Jelić postavlja sljedeće pitanje 
Koji institut je radio ispitivanja na deponiju Sovjak i da li možemo razmotriti to na općinskom 
vijeću. 
Općinski načelnik odgovara 
Nisam upoznat da su u zadnje vrijeme na deponiju Sovjak vršena istraživanja rađena na Crnoj 
jami. Ukoliko vijećnik ima neke informacije molimo da nas izvijesti o tome. 
 

Točka 1. 
Prijedlog Zaključaka o postupanju sa otpadom na odlagalištima lociranim na području      

Općine Viškovo  
 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Vijećnik Veljko Bezjak iznosi pojašnjenje predložene točke dnevnog reda. 
U raspravu su se uključili Igor Rubeša,predstavnik tvrtke EM TEHNOLOGIJA d.o.o. Rijeka 
g.Jovanović, Luka Matanić,Ljubo Jelić, Isak Jaganjac,Ervin Tomić,Goran Petrc. 
U ime kluba vijećnika HDZ-a Luka Matanić ističe da stav kluba je da u interesu mještana 
Općine Viškovo  treba donjeti neki zaključak. 
U ime kluba SDP-a vijećnik Denis Mladenići ističe da je klub razmatrao oba prijedloga i nisu 
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donijeli zaključke. 
Vijećnik Veljko Bezjak povlači predloženi prijedlog zaključka i u 21,33 sati napušta sjednicu. 
Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da je sada na sjednici nazočno 14 
vijećnika. 
 
Predsjednik općinskog vijeća daje pauzu i prekida sjednicu u 21,42 sati. 
Sjednica nastavlja s radom u 22,07 sati. 
Denis Mladenić u ime klubova SDP-a i HDZ-a iznosi zajednički zaključak. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje SLJEDEĆI ZAKLJUČAK  
Na temelju članka 35. Statuta Općine Viškovo (“Službene novine Primorsko-goranske 
županije“ broj: 25/09.),  Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici  održanoj 12. srpnja  
2012. godine donosi sljedeći   
 

Zaključak   
 

Općinsko vijeće Općine Viškovo obvezuje načelnika Općine Viškovo da, GRADU RIJECI 
kao većinskom vlasniku KD „ČISTOĆA“ d.o.o. - upravljaču odlagališta komunalnog otpada 
na Viševcu i Marišćini (Nulta faza),  dostavi zaključke o potrebnom hitnom poduzimanju 
sljedećeg: 
 

1.  Hitno poduzeti potrebne mjere i primjenu tehnologije neškodljive za okoliš i 
stanovništvo kako bi se spriječilo nastajanje i širenje neugodnog i iritantnog mirisa na 
području naselja Marinići, Marčelji i šire. 
 

2. Izgradi postrojenje za mehaničko – biološku obradu otpada (MBO) na području 
privremenog odlagališta komunalnog otpada Marišćina kao i da se striktno pridržava 
svih preuzetih obveza dobivenih pravom građenja od strane Ekoplus d.o.o.. 
 

3. Redovito obavještava Općinsko vijeće Općine Viškovo i javnost o poduzetim mjerama 
u vezi prethodnih točaka. 

Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 14 
glasova„za“ prihvaćen je navedeni  Zaključak. 

 
Točka 2. 

Prijedlog Odluke o izboru članova Savjeta mladih Općine Viškovo 
 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
U ime Odbora za izbor i imenovanje Jadranko Lučić iznosi pojašnjenje i stav Odbora. 
Sastavni dio zapisnika je zapisnik Odbora. 
U raspravu su se uključili Igor Rubeša,Marina Tomić,Luka Matanić 
U ime kluba SDP-a vijećnik Denis Mladenić ističe da stav kluba je da su suzdržani.   
Predsjednik Općinskog vijeća daje na glasovanje. 
Da li vijeće prihvaća zamolbu HDZ-a da Marko Rajkovača i Martina Antunović uvrste se na 
listu . 
 
Nakon glasovanja s 7 glasova za i 7 glasova suzdržani Predsjednik općinskog vijeća 
utvrđuje da zaključak nije prihvaćen. 
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Pristupa se tajnom glasovanju. 
Predsjednik Općinskog vijeća predlaže komisiju u sastavu Denis Mladenić i Luka Matanić. 
Nakon što su svi vijećnici glasovali Predsjednik općinskog vijeća daje pauzu od 10 minuta 
kako bi Komisija prebrojila  listiće. 
Sjednica prekida s radom u 23,10 sati. 
Sjednica nastavlja s radom u 0,02 sati. 
 
U ime Komisije Luka Matanić  podnosi izvješće. 
 
Predsjednik općinskog vijeća raspušta Komisiju zbog primjedbi od samih članova komisije, 
odnosno regularnosti rada same komisije  i  predlaže da nova Komisija sastoji se od sljedećih 
članova Marine Tomić,Jadranko Lučić i Ljubomir Jelić. Prijedlog je prihvaćen. 
 
Nakon što su svi vijećnici glasovali Predsjednik općinskog vijeća daje pauzu od 10 minuta 
kako bi Komisija prebrojila  listiće. 
Sjednica prekida s radom u 0,10 sati. 
Sjednica nastavlja s radom u 0,23 sati. 
 
Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša nakon što je Komisija prebrojila glasačke listiće 
utvrđuje da  
Na temelju članka 35. Statuta Općine Viškovo (“Službene novine Primorsko-goranske – 
županije“ broj: 25/09.) i članka 22. stavak 1. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine 
Viškovo (“Službene novine Primorsko-goranske županije“ broj: 30/07., 32/10.), Općinsko 
vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici održanoj 12. srpnja  2012. godine donijelo je 
 

ODLUKU 
o izboru članova Savjeta mladih Općine Viškovo 

 
Članak 1. 

 
U Savjet mladih Općine Viškovo izabrani su: 
 

1. Dražen Erceg 
2. Marko Linić 
3.  Marina Petrc 
4. Marina Podobnik 
5.  Ivan Sušanj 
6. Paulo Šanko 
7.  Nadia Tresoglavić 

 
Članak 2. 

 
 Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika, kao i ostala prava i obveze članova 
Savjeta mladih, uređeni su Odlukom o osnivanju Savjeta mladih Općine Viškovo („Službene 
novine Primorsko – goranske županije“ broj:30/07., 32/10.). 
 

Članak 3. 
 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave, a objavit će se u „Služenim 
novinama  Primorsko-goranske županije“. 
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Točka 3. 
Informacija o Prijedlogu Odluke o spajanju naselja Kosi, Marčelji, Marinići, Mladenići,  

Saršoni, Sroki i Viškovo u naselje Viškovo na području Općine Viškovo 
 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Općinski načelnik Goran Petrc iznosi pojašnjenje Informacije o Prijedlogu Odluke o spajanju 
naselja Kosi, Marčelji, Marinići, Mladenići,Saršoni, Sroki i Viškovo u naselje Viškovo na 
području Općine Viškovo. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub primio na znanje 
izvještaj. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub primio na znanje 
izvještaj. 
U raspravu su se dalje uključili Željka Vrlić, Luka Matanić,Vesna Milih Lazović, Denis 
Mladenić, Goran Janković. 
Po ovoj točki nije bilo glasovanja. 
 
 Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da u 0,26 sati sjednicu je napustio 
vijećnik Ljubomir Jelić, te je sada nazočno 13 vijećnika. 
 Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da u 0,30 sati sjednicu su napustili 
vijećnice Marina Tomić i Jelena Balen, te je sada nazočno 11 vijećnika. 
 

Točka 4. 
Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća za Općinu Viškovo o obračunatim 

iznosima, prikupljenim i utrošenim sredstvima naknade za razvoj za 2011. godinu, 
KD vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog Zaključka o usvajanju 
Izvješća za Općinu Viškovo o obračunatim iznosima, prikupljenim i utrošenim sredstvima 
naknade za razvoj za 2011. godinu KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka. 
 
Zamjenica općinskog načelnika Sanja Udović iznosi pojašnjenje Prijedlog Zaključka o 
usvajanju Izvješća za Općinu Viškovo o obračunatim iznosima, prikupljenim i utrošenim 
sredstvima naknade za razvoj za 2011. Godinu KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 

 
U ime Odbora za gospodarstvo,razvoj poduzetništva i zaštitu potrošača predsjednik 
Općinskog vijeća ističe da je Odbor jednoglasno prihvatio Prijedlog Odluke. 
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Na temelju članka 35. Statuta Općine Viškovo ( “Službene novine Primorsko-goranske 
županije“ broj: 25/09.), a u svezi članka 8. stavka 2. Odluke o naknadi za razvoj na 
vodoopskrbnom području Općine Viškovo (“Službene novine Primorsko-goranske županije“ 
broj: 56/10. i 25/11.), Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici  održanoj 12. srpnja  
2012. godine donosi   

 
Zaključak   

o usvajanju Izvješća za Općinu Viškovo  
o obračunatim iznosima, prikupljenim i utrošenim sredstvima 

 naknade za razvoj za 2011. godinu 
 

Usvaja se Izvješće za Općinu Viškovo o obračunatim iznosima, prikupljenim i 
utrošenim sredstvima naknade za razvoj za 2011. godinu, podnesen od Komunalnog društva 
Vodovod i kanalizacija d.o.o. za vodoopskrbu i odvodnju Rijeka, Dolac 14. 
 
Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 10 
glasova„za“i 1 glas “suzdržan“ prihvaćen Zaključak o usvajanju Izvješća za Općinu 
Viškovo o obračunatim iznosima, prikupljenim i utrošenim sredstvima naknade za 
razvoj za 2011. Godinu KD vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka. 
 

Točka 5. 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima za ocjenjivanje službenika 

i namještenika i načinu provođenja ocjenjivanja 
 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Pročelnica Jasna Peršić iznosi pojašnjenje Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i načinu provođenja ocjenjivanja. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 
U raspravu su se dalje uključili Igor Rubeša,Jasna Peršić,Luka Matanić,Goran Petrc. 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog Odluke o izmjeni i 
dopuni Odluke o kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i načinu provođenja 
ocjenjivanja. 
 
       Na temelju članka 95. stavka 4. Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi  (Narodne novine“ broj:86/08., 61/11.) i članka 35. 
Statuta Općine Viškovo ("Službene novine Primorsko - goranske županije broj:25/09.), 
Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici održanoj 12. srpnja  2012. godine donijelo je   
 

Odluku 
o izmjeni i dopuni Odluke o kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i 

načinu provođenja ocjenjivanja 
 

Članak 1. 
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U Odluci o kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i načinu provođenja 
ocjenjivanja (“Službene novine” Primorsko – goranske županije broj:51/09.) (u daljnjem 
tekstu: Odluka),  članak 9. briše se. 

                                                       
Članak 2. 

 
        Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u "Službenim novinama" 
Primorsko-goranske županije. 
 
Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 10 
glasova„za“i 1 glas “suzdržan“ prihvaćena Odluka o ukidanju statusa općeg dobra na 
k.č. 2476, k.o. Viškovo. 
 

Točka 6. 
Prijedlog Odluke o ukidanju statusa općeg dobra na k.č. 2476, k.o. Viškovo 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
OpćinskI načelnik Goran Petrc iznosi pojašnjenje Prijedloga  Odluke o ukidanju statusa općeg 
dobra na k.č. 2476, k.o. Viškovo.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub razmotrio i prihvaća 
navedenu Odluku. 
U ime Odbora za gospodarstvo,razvoj poduzetništva i zaštitu potrošača predsjednik 
Općinskog vijeća ističe da je Odbor jednoglasno prihvatio Prijedlog Odluke. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog Odluke o ukidanju 
statusa općeg dobra na k.č. 2476, k.o. Viškovo. 
 
Na temelju članka 35. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima (Narodne novine broj: 
91/96, 73/00, 114/01, 79/06, 141/06, 146/08, 38/09 i 153/09) i članka 35. Statuta Općine 
Viškovo (Službene novine Primorsko – goranske županije broj: 25/09) Općinsko vijeće 
Općine Viškovo na svojoj 32. sjednici održanoj 12. srpnja  2012. godine donijelo je  
 

Odluku 
o ukidanju statusa općeg dobra 

 
Članak 1. 

 
Nekretnina označena kao k.č. br. 2476,  npl. put, površine 759 m2 , upisana je u zemljišnim 
knjigama Općinskog suda u Rijeci u zk. ul. PI, k.o. Viškovo kao opće dobro. 
 

Članak 2. 
 
Predmetna nekretnina u naravi predstavlja nerazvrstanu cestu koju sukladno odredbama 
Zakona o komunalnom gospodarstvu održava i financira Općina Viškovo. 
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Slijedom naprijed navedenog, Općinsko vijeće Općine Viškovo ukida status općeg dobra na  
nekretnini označenoj kao k.č. br. 2476,  npl. put, površine 759 m2, upisana je  u zemljišnim 
knjigama Općinskog suda u Rijeci u zk. ul. PI, k.o. Viškovo kao opće dobro. 
 

Članak 3. 
 

Zemljišnoknjižni odjel Općinskog suda u Rijeci će u odnosu na nekretninu iz članka 1. ove 
Odluke, izvršiti brisanje općeg dobra te izvršiti upis prava vlasništva iste na ime i u korist 
Općine Viškovo. 

Članak 4. 
 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim novinama Primorsko – 
goranske županije“. 
Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 11 
glasova„za“ prihvaćena Odluka o ukidanju statusa općeg dobra na k.č. 2476, k.o. 
Viškovo. 
  

Točka 7. 
  Izvještaj o korištenju proračunske zalihe u razdoblju od 1. do 30. Travnja 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Zamjenica općinskog načelnika Sanja Udović iznosi pojašnjenje Izvještaja o korištenju 
proračunske zalihe u razdoblju od 1. do 30. Travnja. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub primio na znanje 
izvještaj. 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub primio na znanje 
izvještaj. 
 
Po ovoj točki nije bilo glasovanja. 
 
 

Točka 8. 
Prijedlog Odluke za imenovanje suca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Jadranko Lučić iznosi pojašnjenje Prijedloga 
Odluke za imenovanje suca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub podržava Odluku . 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub podržava Odluku. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog Odluke za 
imenovanje suca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci. 
 
Na temelju  članka  35. Statuta Općine Viškovo ("Službene novine Primorsko - goranske 
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županije” broj:25/09.), Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32.  sjednici održanoj  12. srpnja 
2012. godine donijelo je 
 

Odluku  
za suca porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci 

 
I. 

 
 Za suca porotnika za mladež  Općinskog suda u Rijeci sa strane Općine Viškovo 
predlaže se 
Lara Ugrina dipl. iur, nezaposlena, iz Viškova, Saršoni , Lučići 42 A.    
 
 

II. 
 
 Odluku dostaviti Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja, Primorsko 
– goranske županije, Rijeka, Adamićeva 10. 
 
 
    Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 11 
    glasova„za“ prihvaćena Odluka za imenovanje suca porotnika za mladež Općinskog  
    suda u Rijeci. 
 

Točka 9. 
  Prijedlog  Odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Javne  
       ustanove Narodne knjižnice  i čitaonice Halubajska zora 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Pročelnica Jasna Peršić iznosi pojašnjenje Prijedloga Odluke o raspisivanju natječaja za 
imenovanje ravnatelja/ice Javne ustanove Narodne knjižnice  i čitaonice Halubajska zora. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub podržava Odluku . 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub podržava Odluku. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog  Odluke o 
raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Javne ustanove Narodne knjižnice  i 
čitaonice Halubajska zora. 
 
Na temelju članka  35. Statuta Općine Viškovo ( “Službene novine Primorsko-goranske 
županije“  broj: 25/09.), a u svezi članka 27. Statuta Javne ustanove Narodne knjižnice i 
čitaonice  Halubajska zora, Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici održanoj 12. 
srpnja 2012. godine donijelo je 

     
O D L U K U  

o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice  
Javne ustanove Narodne knjižnice i čitaonice  Halubajska zora 

 

I. 
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Raspisuje se natječaj za imenovanje ravnatelja/ice Javne ustanove Narodne knjižnice i 
čitaonice  Halubajska zora  slijedećeg sadržaja: 

Na temelju članka 27. Statuta Javne ustanove Narodne knjižnice i čitaonice Halubajska 
zora, Općinsko vijeće Općine Viškovo raspisuje  

 

NATJEČAJ 

za imenovanje ravnatelja/ice 

Javne ustanove Narodne knjižnice i čitaonice Halubajska zora 
 

Uvjeti: 

Za ravnatelja/ice može biti imenovana osoba koja ispunjava uvjete za diplomiranog 
knjižničara propisane člankom 27. Zakona o knjižnicama te imati najmanje pet godina rada 
u knjižničarskoj struci 

Uz prijavu je potrebno priložiti: 

- životopis 
- diplomu ili ovjerenu presliku o stručnoj spremi 
- domovnicu 
- uvjerenje o nekažnjavanju 

Mandat ravnatelja/ice traje 4 godine, a ista osoba može biti ponovno birana za 
ravnatelja/icu. 

Rok za podnošenje prijava je 15 dana od dana objave natječaja. 

Na natječaj se mogu javiti osobe oba spola. 

Prijave se podnose na adresu:Općina Viškovo, 51216 Viškovo, Vozišće 3, s naznakom 
“Natječaj za ravnatelja Javne ustanove Narodne knjižnice i čitaonice Halubajska zora - ne 
otvarati”. 

Nepravodobne i nepotpune prijave neće se razmatrati, a o rezultatima natječaja kandidati 
će biti pismeno izvješteni.   

II. 

Zadužuje se Upravni odjel ureda načelnika da objavi natječaj u javnom glasilu, web portal 
i oglasnoj ploči Općine Viškovo. 

    Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 11 
    glasova„za“ prihvaćena Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice       
    Javne ustanove Narodne knjižnice  i čitaonice Halubajska zora. 
 
 

Točka 10. 
Prijedlog Odluke o usvajanju Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša poziva predlagača ove točke dnevnog reda da 
iznese pojašnjenje. 
Zamjenica općinskog načelnika Sanja Udović iznosi pojašnjenje Prijedlog Odluke o usvajanju 
Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  
U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić navodi da Klub podržava Odluku . 
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U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe da Klub podržava Odluku. 
U ime Odbora za gospodarstvo,razvoj poduzetništva i zaštitu potrošača predsjednik 
Općinskog vijeća ističe da je Odbor jednoglasno prihvatio Prijedlog Odluke. 
Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Prijedlog Odluke o usvajanju 
Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo. 
 
 Na temelju odredbi članka 28.  Zakona o zaštiti i spašavanju („Narodne novine“ br:174/04., 
79/07., 38/09., 127/10.) i članka 35. Statuta Općine Viškovo ("Službene novine Primorsko – 
goranske županije“ broj: 25/09.)  Općinsko vijeće Općine Viškovo na 32. sjednici održanoj  
12. srpnja 2012. godine donijelo je 
 

Odluku  
o usvajanju Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo 

 
 
I.  Usvaja se Plan zaštite i spašavanja Općinu Viškovo. 

II. Plan zaštite i spašavanja Općine Viškovo prileže ovoj Odluci i čini njezin sastavni dio. 

Nakon glasovanja Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da s 11 
glasova„za“ prihvaćena Odluka o usvajanju Plana zaštite i spašavanja Općine Viškovo. 
 
 
Sjednica završava s radom 13.srpnja 2012  u 1,19 sati. 

 
Zapisnik vodila:     Predsjednik Općinskog vijeća: 

 
Snježana Črnjar               Igor Rubeša,ing 
 

 


